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EL SR. PRESIDENT:

...si es produeixen substitucions.

EL SR. CARBONERO I MALBERTI:

Jaume Carbonero per Pilar Costa.

EL SR. PRESIDENT:

Molt bé, moltes gràcies. 

Compareixença de la Sra. Antònia Maria Estarellas
Torrens.

L’ordre del dia d’aquesta sessió consisteix en la
compareixença del Sra. Antònia Maria Estarellas Torrens,
solAlicitada per aquesta comissió no permanent d’investigació,
a la qual donam la benvinguda.

El procediment que seguirem s’ajustarà a les següents
regles: la durada global de la compareixença serà d’una hora
aproximadament; cada grup parlamentari tendrà l’oportunitat de
mantenir amb el compareixent un diàleg durant
aproximadament vint minuts dividits o utilitzats en dos torns,
durant cadascun d’aquests torns el o la portaveu respectiu podrà
anar formulant les preguntes o les observacions al compareixent
que consideri oportunes el qual les anirà contestant un cop hagin
estat formulades.

Els grups parlamentaris, d’acord amb l’article 80 del
Reglament del Parlament de les Illes Balears, intervendran de
major a menor, tret del grup a què pertany el president del
Govern, el qual intervendrà en darrer lloc; el diàleg que tendrà
lloc entre els portaveus i la compareixent ha de discórrer de tal
manera que quedin salvaguardats el secret professional, el
respecte a la intimitat i l’honor de les persones, la clàusula de
consciència i la resta de drets constitucionals.

I per acabar aquesta qüestió preliminar únicament em queda
manifestar que la compareixent, la Sra. Antònia Maria
Estarellas Torrens haurà de tenir present el que disposa l’apartat
tercer de l’article 502 del Codi Penal que prescriu el següent:
“El que convocat davant una comissió d’investigació
parlamentària falti a la veritat en el seu testimoniatge serà
castigat amb la pena de presó de sis mesos a un any o multa de
sis a dotze mesos”.

Doncs bé, per encetar el primer torn d’intervencions, té la
paraula el diputat Hble. Sr. Antoni Diéguez, per un temps de
vint minuts.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Muchas gracias, Sr. Presidente. Buenas tardes Sra. Estarellas
y bienvenida a esta comisión de investigación, referida al
Hospital Universitario de Son Espases.

Del año 2003 al 2007, ¿qué cargo tenía en la Conselleria de
Salud?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bones tardes. Del 2003 al 2007, no acabé, tenia el càrrec de
secretària general de la Conselleria de Salut i Consum.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿De qué fecha a qué fecha? Aproximadamente.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé, de 3 de juny quan es constitueix el 2003 i la del
cessament no me’n record. Però devia ser o a finals del 2006 o
a principis del 2007. Vaig ocupar després el cap de gabinet.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Tuvo algún otro cargo de responsabilidad política en esa
legislatura?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Responsabilitat política no, però era la portaveu del PP de
Santa Maria, de l’Ajuntament de Santa Maria. No era al Govern,
vull dir.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Usted, como secretaria general de Salud, debió de estar en
varias mesas de contratación, o solamente en la de Son Espases?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí, vaig ser a diverses, sí.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Y también intervino en procedimientos negociados sin
publicidad, supongo, también?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

En els que em va tocar.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Concretamente, ¿hizo varios negociados sin publicidad con
el Sr. Mercado?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿No lo conoce?
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

A veure, jo vénc aquí per un tema, estic citada pel tema de
la Comissió de Son Espases, per tant...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿El no, qué significa, no quiero contestar o no...?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Que jo en aquells moments ni sabia qui era el Sr. Mercado...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Ahora lo sabe?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Ara ho sé, però en aquell moment ni ho sabia i jo vénc
aquí...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Intervino el negociado...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, escolti Sr. Diéguez, jo vénc aquí a comparèixer per la
Comissió de Son Espases!

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¡Uhhh, calma, calma, calma!

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No...(...).

EL SR. PRESIDENT:

Sr. Diéguez, Sr. Diéguez, una mica de respecte.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdoni, aquí s’ha dit el respecte a l’honorabilitat...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No, no, no, espere, va a hablar el presidente. Por favor.

EL SR. PRESIDENT:

Jo crec que el que vostè ha de fer és centrar la qüestió en la
Comissió de Son Espases i l’objecte d’aquesta comissió que és
precisament això i no una altra...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Puedo preguntar por el Hospital de Can Misses?

EL SR. PRESIDENT:

Continuï, continuï, Sr. Diéguez.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Puedo preguntar sobre el Hospital de Can Misses?

EL SR. PRESIDENT:

Sr. Diéguez, continuï, vostè ja sap què ha de fer.

(Remor de veus)

Sr. Diéguez, vostè ja sap què ha de fer.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No, yo lo sé, yo lo sé, pero me parece...

EL SR. PRESIDENT:

Idò continuï per favor.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Le quería preguntar, ¿intervino en algún procedimiento
negociado sin publicidad?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Segurament.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Intervino en algún procedimiento negociado sin publicidad
con el Sr. Mercado?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

El de Son Espases no.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Intervino en algún negociado sin publicidad con el Sr.
Mercado que tuviera relación con la Conselleria de Salud?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És que això és increïble..., és que ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Del que pudiera derivarse, por ejemplo, que hubiera algún
tratamiento en Son Espases, algún paciente que fuera a Son
Espases, alguna cosa de estas.
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

D’això no en tenc ni idea, Sr. Diéguez, no en tenc ni idea! I
si jo he intervingut en alguna cosa, en aquests moments jo no
estic ni citada ni imputada enlloc. Per tant...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Yo no digo que esté imputada en ningún sitio ni nada...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, Sr. Diéguez, és que em sembla que si vostè el que vol és
aclarir alguna cosa sobre Son Espases, el que en aquests
moments està fent vostè és un atac...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No, no, no, perdón, perdón, yo le estoy preguntado con toda
educación y corrección y usted me contesta y si no quiere
contestar...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdoni, jo li he contestat abans que jo feia els contractes
que volia..., és que no tenc per què contestar..., vull dir, és que
això és ...

(Remor de veus)

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿No tiene por qué contestar a esta comisión? Muy bien...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, no, no, no...

EL SR. PRESIDENT:

Sr. Diéguez, el torn a cridar a la qüestió, centri la qüestió en
Son Espases una vegada més. És la segona vegada que el crid
a la qüestió, no centra la qüestió en l’objecte d’aquesta
compareixença i li deman una, vegada més, que ho faci.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Si no he preguntado de Can Misses, no lo he hecho...

(Se sent una veu de fons que diu: “és que és ver, és que es
ver”)

(Remor de veus)

EL SR. PRESIDENT:

Sr. Diéguez, per favor!

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Negoció o no algún negociado sin publicidad con el Sr.
Mercado?

EL SR. PRESIDENT:

Sr. Diéguez, ja li ha contestat.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Ja he contestat a la primera...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No me ha contestado. ¿Sí o no?

EL SR. PRESIDENT:

Sr. Diéguez, ja li ha contestat...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdoni, la primera vegada li he contestat.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No me ha contestado, no me ha contestado...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Jo li he contestat. Perdoni, jo li he contestat i li he dit que jo
no sabia qui era el Sr. Mercado. Això és el que li he dit, però és
que ho he dit a la primera...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No lo sabía...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Ara, si es tracta aquí que discutim d’altres coses, doncs
m’ho facin dir vostès i jo em duré la documentació que em faci
falta.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Yo sólo le pido que me conteste a lo que le pregunto. Las
demás cuestiones pues no me interesan...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, normal, és que vist com està...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Bueno, contrató con el, pero no sabía quien era y ahora sí
que lo sabe. Es lo que me ha dicho.
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El día 28 de noviembre de 2003, usted comunicó al
ayuntamiento, firmó un escrito, como secretaria general técnica,
comunicando al ayuntamiento que el mejor solar era el de Son
Espases para construir el Hospital de Son Espases.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Segurament, i vostè ho sap i tots els que hi han estat, cada
vegada que hi ha alguna cosa...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Perdón, lo que yo sé, disculpe, yo la llamaré a la cuestión, ya
que el presidente no la llamará; lo que yo sé, lo sé yo, usted sabe
lo que usted sabe y aquí venimos a ver lo que usted sabe y no lo
que sé yo.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però vostè sap que ...

EL SR. PRESIDENT:

Sr. Diéguez, li està donant una explicació, no interrompi,
deixi que acabi l’explicació i quan acabi l’explicació..., a la seva
intervenció.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdoni. La modificació, m’imagín del Pla General, igual
que em demanen informació i això ho saben tots els secretaris
generals, de diferents solars en diferents àmbits, no només de
salut, es demana informe de totes les conselleries. Desconec
l’informe, però m’imagín que és aquest.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Sí, pero la pregunta es muy exacta, usted el 28 de noviembre
firmó un comunicado al Ayuntamiento de Palma de Mallorca,
diciéndole que para el Servicio de Salud el mejor solar era el de
Son Espases.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé, no sé si es va fer des de la Conselleria de salut. Jo
desconec...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Usted estaba en la Conselleria de Salud y firmó un
documento en este sentido...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però ni sé si és dia 28 de novembre. Vostè té l’expedient, jo
no el tenc.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Pues, para refrescarle la memoria, y a lo mejor este dato le
llama la atención, ese documento se hizo dos días después de
que el Sr. Matas y la Sra. Cirer, el 26 de noviembre, anunciaran
que el el hospital se iba a hacer en Son Espases. A usted, cuando
informa que va a ser en Son Espases, ¿no le llama la atención
que el Sr. Matas ya lo haya dicho dos días antes?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, ho desconec.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿No le llamó la atención?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No. És que desconec el document, m’agradaria veure’l, ja
que vostès el tenen. 

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Está aquí en la mesa. ¿Podemos suspender mi tiempo para
que lo pueda ver?

(Remor de veus)

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És que no sé si és el de tramesa o ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Eso, saque el documento...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, bé, de totes maneres, m’és igual, no fa falta ...

EL SR. PRESIDENT:

Sr. Diéguez, si vostè invoca el document i el té, el faci
arribar perquè el puguin examinar.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No, no, pero está en la comisión. O sea, que se busque,
paramos y que se busque.

EL SR. PRESIDENT:

Si vostè invoca el document i es demana, el faciliti perquè
el puguin examinar i li puguin contestar. I si no continuï.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Da igual, no me va a contestar de todas maneras, Sr.
Presidente.
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però disculpi, si vaig trametre un document és perquè qualcú
m’ho va solAlicitar, per descomptat, no em dedic a trametre
documents ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Sí, sí. A ver, el día 26 de julio, el día 26 de julio de 2006
tuvieron una mesa para llevar a cabo la adjudicación de la
concesión del hospital a una determina..., a la empresa que tenía
los informes favorables, se supone. Y no adjudicaron, ¿Quién
les pidió que no lo hicieran?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Nadie, nadie...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Nadie se lo pidió?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Ningú no ens demana que adjudiquem o no adjudiquem. A
més, en aquell moment no es va adjudicar res.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No, ya sé que no se adjudicà, y ¿por qué no adjudicaron?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Primer de tot, per diversos motius... primer de tot, perquè
l’informe era molt complex i en aquells moments hi havia gent
que..., la mesa solAlicitàvem una explicació més exhaustiva
damunt l’informe que teníem davant. No cada dia s’està a meses
de contractació com la de Son Espases.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Sí. Usted dice que en la mesa simplemente se dijo que
hacían falta más informes y nada más, ¿no? ¿Esto es lo que dice
usted?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, bé, la de 26 de juliol, supòs, pel que vostè..., la
tendència que ja té aquí enmig, és la que se’ns suggereix de
qualque manera que demanem un informe al Consell Consultiu.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Esto de que “se les sugiere de alguna manera”, ¿se refiere a
que recibieron una carta la conselleria diciendo que no se
llevara a cabo la concesión?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

La carta ens la fa l’òrgan de contractació, que era el Sr.
Beltrán. És l’òrgan de contractació.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

A ver, la carta..., el Sr. Beltrán simplemente le da traslado y
pone que les daba traslado de una carta de la consellera, Sra.
Castillo...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però a la mesa ens arriba de l’òrgan de contractació.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Sí y les llega a la habitación de al lado y les llegó del
pasillo...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé, de totes maneres tampoc no veig quin problema hi ha...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

El problema se lo veremos nosotros, no se lo tiene que ver
usted. Limítese a contestar lo que le preguntamos, la
conclusiones las sacaremos nosotros...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És que això pareix...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Y si necesita ayuda, no se preocupe, el presidente está para
ayudarla.

Mire, recibió una carta...

EL SR. PRESIDENT:

No, no, no, un moment...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No sabia que venia a la Fiscalia...

EL SR. PRESIDENT:

... em sembla que..., Sr. Diéguez, el crid a l’ordre per
primera vegada.

Em sembla que vostè ha faltat al respecte a aquesta mesa i
a aquesta presidència. Jo no som aquí per ajudar el
compareixent. Li queda clar, Sr. Diéguez? Li queda clar?
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EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Pues, no lo disimule, y no me hable en ese tono, no hable en
ese tono...

(Remor de veus)

Hábleme con educación y corrección.

EL SR. PRESIDENT:

Jo li estic parlant amb educació i amb correcció...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¡No, señor!

EL SR. PRESIDENT:

Jo li estic parlant amb educació i correcció...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¡No señor!

EL SR. PRESIDENT:

Crec que ha falta al respecte a aquesta mesa i en particular
a aquesta presidència...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¡No, señor!

EL SR. PRESIDENT:

... i jo no som aquí per ajudar els compareixents. D’acord?

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

A mí no me diga si queda claro o no queda claro, Sr.
Presidente.

EL SR. PRESIDENT:

Molt bé, Sr. Diéguez, continuï, per favor, continuï.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Le ruego..., no me vuelva a decir si me queda claro o no me
queda claro.

(Se sent una veu de fons inintelAligible)

¡Y usted cállese, que nadie le dice nada!

Mire, el presidente de la mesa...

(Remor de veus)

El presidente de la mesa de contratación aportó la siguiente
documentación: escrito de 26 de julio, del director gerente del
ib-salut, dando traslado a la mesa del escrito de la Hble.
Consellera de Salut i Consum. Esto es lo que dice el acta, del
escrito de la Hble. Consellera de Salut i Consum. ¿Niega usted
todavía que fuera una carta de la Sra. Consellera de Salut i
Consum?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, no, jo he dit que ens la trametre l’òrgan de contractació,
no he dit de qui era la carta.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Muy bien.

Y ¿por qué motivo no adjudicaron entonces ese día?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Doncs, per molts de motius. Primer de tot per l’informe
complex. Segon, a ningú escapa que hi havia una certa pressió
mediàtica, enmig. I de manera unànime tots els membres de la
mesa vàrem decidir, que tampoc no hi veig el problema,
solAlicitar un informe, perquè podem demanar tots els informes
(...) ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Usted estudió el informe de Global PM?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Què?

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Estudió el informe de Global PM?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Ens varen explicar l’informe a tots.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Quién se lo explicó?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Els de Global PM.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Dónde?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Vàrem suspendre la mesa i se’ns va explicar l’informe a
tots...
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EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Quién se lo explicó el informe?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

La persona, no en tenc ni idea...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No, no, no le pregunto que persona. Le digo, si suspendieron
la mesa, usted dice que suspendieron la mesa para que se les
explicara el informe...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, bé, suspenguérem la mesa, vàrem decidir..., primer de
tot jo no sé el moment conceptual, l’informe de Global PM va
ser explicat a la gent de la mesa.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Quién lo explicó?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdoni, l’informe de Global PM va ser explicat a la mesa.

(Remor de veus)

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Le he preguntado ¿quién lo explicó?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Jo no sé si a la mesa o abans... l’informe ha estat explicat als
membres de la mesa.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿A qué miembros de la mesa?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Escolti, de memòria no li sé dir, però hi havia, per exemple,
crec que hi havia el Sr. Vázquez, hi havia el Sr. Corcoll, i se’ns
va explicar l’informe. Sí senyor.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Usted estuvo en la reunión con el Sr. Vázquez, el Sr.
Corcoll y la gente de Global PM?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No ho diré perquè no sé qui hi havia exactament, però record
que l’informe de Global PM se’ns va explicar.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Usted estuvo en alguna reunión con gente de Global PM?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Idò no sé si era de Global PM, però se’ns va explicar
l’informe de Global PM.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No sabe si era..., ¿o sea estuvo en una reunión y había una
persona que no sabía quién era?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Escolti, es va demanar una explicació damunt l’informe i es
va donar, l’informe era molt complex i de moltes pàgines...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Vamos a ver...

(Remor de veus)

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Qui era la persona que ens va donar l’informe? No ho sé...,
(...) qualcú que havia fet l’informe.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

O sea, había una persona desconocida, ¿usted estuvo en una
reunión con una persona desconocida que daba cuenta del
informe?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, segurament en aquell moment no era desconeguda, però
parlam del 2006 i jo en el 2006..., en el 2015 que som he fet
altres coses. Per tant, no sé qui era la persona, però se’ns va
explicar l’informe.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Pero se le explicó por una persona que usted no sabe quién
era.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

En aquell moment...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Sí o no?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

...en aquell moment segurament devia saber qui era..., en
aquest moment desconec el nom.
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EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿En aquel momento lo sabía y ahora se ha olvidado de quién
es?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Com que se m’ha dit que no digui, si no (...) no ho diré, no
li puc dir qui era. Però es va explicar l’informe.

Sr. Diéguez, no és que no li ho vulgui dir, és que no me’n
record del nom...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Cuando se les explicó el informe, fue en la mesa o fuera de
la mesa?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Fuera de la mesa.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Fuera de la mesa. Y en esa reunión, ¿usted no sabe quién
más estaba entonces, ni quién era la persona que les explicó el
informe?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

De la gent de la mesa hi havia gent, però no ho puc recordar.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Qué opinión tenía usted de ese informe?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

D’aquest informe, l’únic que som capaç de dir, perquè no
som tècnica, era veure que s’acomplien els requisits que
s’havien demanat, la puntuació de la valoració, si acomplia o no
els requisits que havíem (...) en el plec de condicions.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Le suscitó alguna duda el informe?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, però li dic, no és que me suscitàs cap dubte, però, jo
com més informes pugui tenir damunt aquell informe, molt
millor, perquè valora criteris els quals jo no tenc capacitat per
reconèixer. Puc reconèixer si l’informe acompleix el que es
demana en el plec de (...), però no ja el fons de l’informe.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No hay más preguntas en este primer turno.

EL SR. PRESIDENT:

Moltes gràcies, Sr. Diéguez. Correspon el torn al Grup
Parlamentari MÉS, la Sra. Santiago té la paraula, per un temps
de vint minuts.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Gràcies, President. I bones tardes, Sra. Estarellas.

Vostè ens ha dit que va ser nomenada secretària de la
Conselleria d’Educació l’any 2003 fins...

(Remor de veus)

(Se sent el Sr. Diéguez i Seguí que diu: “(...), pero luego
usted verá el Diario de Sesiones”)

...fins?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És que no sé exactament la de cessament, sé que uns mesos
abans, no sé si a principis del 2007 o a finals del 2006.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

2007 o finals del 2006.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És que no me’n record exactament.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

D’acord. I després va assumir un altre càrrec polític?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí, se’n va anar la cap de gabinet de la conselleria i vaig
assumir...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

El cap de gabinet?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

O sigui que vostè va ser secretària i després cap de gabinet?

Val. Qui la va nomenar a vostè secretària de la Conselleria
de Salut? No li ho dic formalment, li ho dic políticament.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Em va nomenar el Consell de Govern...



878 CNPI Hospital Son Espases / Núm. 58 / 13 de febrer de 2015 

 

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Vostè va parlar..., no, li ho dic perquè hi ha hagut ja dues
secretaries, una secretària i un secretari general, que, davant un
jutge, han dit que tots els nomenaments de secretaris generals
varen ser directament del Sr. Matas. Jo li deman si vostè també
va ser...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

A mi...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Li va telefonar el Sr. Matas per dir-li que volia que vostè fos
la secretària de la conselleria?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, a mi em va cridar la consellera de Salut.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

És a dir, no va ser a través del Sr. Matas?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No. 

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

És que tenim informació, davant jutge, que dues persones
varen cridar directament el Sr. Matas.

Sra. Estarellas, com es produeix el debat sobre la
conveniència de solAlicitar un informe econòmic i tècnic a la
Direcció Econòmica i Financera de l’ib-salut?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Com es produeix el debat?

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Sí, a la mesa de contractació.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

A la mesa de contractació, nosaltres havíem fet un encàrrec
a l’ib-salut, a la subdirecció d’obres i econòmica, d’un
informe...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Però,... sí, ja ho sé, però, de qui surt la necessitat? Qui
suggereix que seria necessari fer aquest informe a la mesa de
contractació?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Doncs, no ho puc recordar, però supòs que Intervenció,
normalment en aquests aspectes solen ser més els interventors...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, no dic qui ho fes...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Ah, no ho sé.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

... dic qui... -vostè era a una mesa de contractació...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí... és que no entenc la pregunta, Sra. Santiago, no entenc
la pregunta.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

És que en aquesta mesa de contractació, Sra. Estarellas, em
permeti, no se’n recorda ningú de res, i convendria aclarir les
coses, perquè les actes no especifiquen coses.

Per tant, li deman a vostè, hi ha una mesa on es decideix
trametre una solAlicitud perquè la Direcció Econòmica i
Financera de l’ib-salut faci un informe valoratiu i comparatiu de
les diferents propostes de les empreses.

Aquest debat qui el va iniciar? Com es va produir a la mesa?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

A veure, Sra. Santiago, jo, és que per a mi no, disculpi, però
no és que no li vulgui respondre, és que no l’entenc.
Normalment, després de les meses, es fa la primera mesa que
s’obren les proposicions; després, en el moment en què obre la
mesa de proposicions tècniques, encarregues un informe, que
te’l fan els tècnics pertinents.

És això el que em demana..., no és (...)

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, és important el que vostè diu, això, molt important...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... no és cap debat, normalment quan tu obres el plec, primer
obres les ofertes, ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Sí, molt bé...
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

..., la part administrativa, i quan obres la tècnica és que
normalment ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Es fa això.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... el procediment és encarregar un informe tècnic, però a
totes les meses, no en aquesta.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

I és normal que aquest informe tècnic, que normalment el
fan els funcionaris, s’externalitzi?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé, dins l’ib-salut crec que era prou habitual, però ara, abans
i després. Per això després a un moment donat, i així consta a
l’acta, es va fer ratificar a qui nosaltres ho havíem encarregat,
que era als tècnics de l’ib-salut.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Clar, el que l’acta recull és la complexitat. Qui produeix
aquest debat de la complexitat? Perquè supòs que si són llits és
molt més fàcil que una obra d’aquestes característiques.

Qui fa la proposta, el senyor director, el president de la
mesa, un dels funcionaris?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però, un moment, la proposta de què siguin els tècnics de
l’ib-salut o la proposta que es validi l’informe de Global PM?

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No. La proposta que s’elevi la conveniència de solAlicitar un
informe econòmic i tècnic a la Direcció Econòmica i Financera
de l’ib-salut?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Això es demana sempre.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, sempre no es demana, sempre no es demana...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Quan, quan, a veure, qualsevol mesa de contractació
demanes..., sempre hi ha un informe, sempre hi ha un informe
tècnic, quan obres es demana; primer s’obren i després es
demana l’informe tècnic a l’òrgan corresponent. Com a secretari
general, si l’òrgan és la Direcció General de Salut Pública, li
demanes que faci l’informe...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

I és normal que s’externalitzi aquest informe? Insistesc.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Jo no sé si és normal o no és normal, és que el contracte de
Son Espases tampoc no és...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Vostè és secretària d’una conselleria important...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... jo no n’he fet cap mai com el de Son Espases,
sincerament.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No n’ha fet, no n’ha fet. D’acord.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però, per ventura és lògic que es pugui ajudar a redactar i
després es validi pel servei.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, el que no, sí, no, si jo puc entendre la complexitat i que
vostès solAlicitassin informe, del que dubt és de la necessitat
d’externalització, quan vostè mateixa diu que el normal i perquè
sigui vàlid, ha de ser avalat pels funcionaris, i a més, un
contracte que es va fer abans. Vull dir que es va fer un dia
abans, com diu el consell ...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Per això la mesa va demanar que es validàs, perquè no va ser
la mesa que va dir que es fes un encàrrec extern...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, la mesa no demana que es validi...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No la vàrem demanar, la vàrem demanar al... i per això
després es valida...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, la mesa no demana que es validi. Varen ser membres de
la mesa que varen parlar amb el director i varen dir que si no ho
duien validat li tirarien per la cara, quasi quasi li va dir. No va
ser la mesa.
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però la mesa tampoc no va dir que s’encarregués a un
extern...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, no, per això dic, però vostè, a part de ser membre de
la mesa, era una màxima responsable de la conselleria...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

... i pareix que aquí ningú assumia responsabilitats, Sra.
Estarellas.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... però l’informe va arribar després validat, va arribar
validat, ja està.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Vull dir que hi havia capacitat per poder fer l’informe...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, perdoni, jo puc assumir tota la responsabilitat que
vulgui, vull dir jo, dins el contracte de Son Espases no tenc res
a amagar...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Home, es jutja a Fiscalia, de moment!

Vostè, dia 21 de juliol varen rebre l’informe de Global PM,
com es va valorar aquest informe entre els membres de la mesa?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Com es valorà l’informe entre els membres de la mesa?

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Sí.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Arriba, troba que és un informe molt complex, jo la del 21
no sé quina era, la del 21 de juliol.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

És on arriba l’informe de Global PM i es diu que arriba
l’informe de Global PM i es diu que, atesa la complexitat, es
convoca dia 26 de juliol, teòricament, per adjudicar l’obra.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

I per estudiar l’informe.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Per tant, entre dia 21 i dia 26 es varen convocar membres de
la mesa, fora de la mesa, per estudiar l’informe de Global PM?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Jo no sé si són aquestes dates.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

És que sap què passa, és que això és molt important, i resulta
que d’aquesta reunió tan important, on ningú recorda qui era el
senyor de Global PM, que va donar informació de Global PM,
si era de Global PM o no era de Global PM; nosaltres no trobam
el tècnic de Global PM per cap banda, ni per Mallorca ni per
Barcelona; és importantíssim i no hi ha acta d’aquesta reunió.

És possible que hi hagi fora de la Mesa de contractació
reunions dels membres de la Mesa de contractació?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Be, si és per explicar i per assessorar i per informar, jo no
veig per què no.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, jo no dic (...) ho va fer i sembla que no va demanar que
es fes l’acta, ho deu trobar normal. Però no és normal, aquí tots
tenim experiència de l’administració, qualsevol acta que es faci
amb els membres de la mesa s’ha de convocar acta. I ara, d’un
tema important, no sabem qui va venir a explicar l’informe de
Global PM; quins membres varen venir de la Mesa de
contractació, eren presents en aquesta informe de Global PM; de
les explicacions de Global PM; i a més a més no sabem quines
explicacions es varen donar, ni el dia que es va produir.

I vostè era responsable política i tècnica, perquè era
secretària tècnica que el procés es fes bé i, a més, membre de la
Mesa. I vostè no va demanar a cap moment que es constatàs a
qualque part, o a la de dia 26 de juliol, o posterior, que s’havien
reunit els membres de la mesa amb membres de Global PM, no?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però és que no ens havíem..., no, però és que jo no ho veig
com una de reunió de la Mesa.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Ah, no?



CNPI Hospital Son Espases / Núm. 58 / 13 de febrer de 2015 881

 

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Vull dir, es reuneixen els membres de la Mesa, per valorar
un informe que vostès solAliciten ...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, per valorar no, no, no, no, no, no, ... per valorar no, per
valorar no, ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No? Idò com es va produir això.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... allà no hi va haver discussió sobre l’informe.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, explicacions sobre l’informe.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Ningú no va prendre decisió sobre l’informe, no és una acta
de Mesa de contractació.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, és que decisions no se n’han ... Però, vostè, a veure,
vostè és secretària tècnica, du anys a l’administració...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Secretària general.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Secretària general, sí, du anys a l’administració, vostè
considera que això és normal?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé, jo li dic ni normal ni no normal, és que jo contractes
com Son Espases no (...)

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, però és normal a una contractació qualsevol de
quatre cadires que es reuneixin els membres de la mesa per
explicar les característiques tècniques de les cadires i no es
reculli a l’acta?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé, es demana..., nosaltres en el 21 decidim temps per
estudiar l’informe, ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Sí.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... per ventura qualcú es va llegir després l’informe; allà no
vàrem prendre cap decisió sobre l’informe, supòs que es va
suggerir que es vengués a donar una explicació sobre la redacció
de l’informe, perquè crec que era un informe molt complex,
però no es pot dir que fos una mesa de contractació ni molt
manco, Sra. Santiago, jo no ho valor com a una mesa de
contractació. Ni vàrem prendre cap decisió, ni hi eren supòs tots
els membres de la mesa que vàrem anar a aquesta sessió.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

I que va ser selectiva, idò?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, però, ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Es va donar la informació selectivament?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, no, no, no, no, ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Es varen convocar tots els membres de la mesa?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, no, no, ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No ho sap?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... escolti, l’informe, qualcú el pot llegir a ca seva o el pot
llegir a ca seva o dins el despatx.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, però no em parli (...) s’informi. Escolti!

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí, digui.
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LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

La reunió...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

... on un senyor, suposadament de Global PM, explica a
diferents membres de la Mesa...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Com (...) l’informe.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

... com és la valoració que fa Global PM, no se’n recorda
ningú...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

La metodologia que es va explicar.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Tot, sí; no se’n recorda el dia, no se’n recorda qui era, no
se’n recorda la persona que era de Global PM. Vostè creu que
això ...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Pot ser.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

... a una mesa de contractació ...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdoni, però ens recordam que ens ho varen explicar.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, ho diu vostè, és que no se’n recorden.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però una cosa, una cosa es que es vengui a donar com s’ha
fet l’informe, perquè era molt complex, i una altra cosa que es
valori o es prengui una decisió, allà no es va prendre cap
decisió.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, però jo no li dic que es prengui cap decisió, li dic si era
una convocatòria de mesa o què era, era un cafè?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, jo li he dit que no era una convocatòria de mesa.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Idò, què era?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No era una convocatòria de mesa.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Idò, què era?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Supòs que es va oferir a explicar l’informe i ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

I va ser voluntari, les persones que hi varen anar va ser
voluntari?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Per suposat, per suposat, perquè els membres de la mesa
havien demanat poder estudiar l’informe. L’informe no eren
vint pàgines.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, ja ho sé, eren 400. I què era voluntari anar-hi o no
anar-hi?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És clar que sí.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Era voluntari anar-hi o no anar-hi, es va convocar qualcú?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé, a veure, què vol que li digui, nosaltres vàrem demanar
que se’ns explicàs l’informe i se’ns va explicar, i ja està. Però
no era un acta de mesa de contractació.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, no ho sabem si els ho va explicar, perquè no hi ha
acta.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Ah, bé.
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LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no hi ha acta d’aquesta informació. Em reserv per al
segon torn.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És que tampoc no es va prendre cap decisió.

EL SR. PRESIDENT:

Moltes gràcies, Sra. Santiago. Correspon el torn al Grup
Parlamentari Popular, té la paraula l’Hble. Carlos Veramendi,
per un temps màxim de vint minuts.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

Gracias, presidente. Buenas tardes, Sra. Estarellas, y
disculpe la falta de respeto de alguno que va perdido, pero con
cuatro años ya lo vamos conociendo, como esta mañana las
faltas de respeto del Sr. Alcover.

Yo le voy a leer una cronología, me gustaría que me la
corroborara. El verano de 2003 se pide, desde la conselleria,
posibilidades de solares al Ayuntamiento de Palma.

El 25 de septiembre de 2003, el Pleno de Palma envía las
propuestas de solares a la conselleria, al ib-salut, perdón.

El 1 de octubre, los autores del proyecto, dos arquitectos de
afamado nombre, realizan informe de selección del solar.

El 6 de octubre, la subdirección de obras del ib-salut avala
tal informe de selección del solar.

Y el 26 de noviembre, el Ayuntamiento emite el informe
ratificando los solares seleccionados y posteriormente el
presidente de la comunidad autónoma los presenta.

¿Es así, le suena esta cronología?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Hombre, yo si hice un informe debió ser porque me lo
debieron pedir. Se lo trasladé, lo trasladé.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

No, usted no, no digo que usted, ... sí, sí, no, pero bueno,
usted no consta en estos, en esta cronología. Porque hemos oído
una cronología que es como la realidad virtual.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Pues sí.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

Gracias, Sr. Presidente. Me reservo el siguiente turno.

(Remor de veus)

EL SR. PRESIDENT:

Moltes gràcies, Sr. Veramendi. Correspon el torn al Grup
Parlamentari Socialista, té la paraula el Sr. Diéguez, per un
temps de vuit minuts.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Sí, gracias, Sr. Presidente. Me alegra ver las habilidades
curativas de memoria que tiene el distinguido compañero de
escaño, que le dice fechas más antiguas que las que yo digo y sí
que las recuerda, esto es buenísimo.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, yo no he dicho eso, seguramente, he dicho seguramente.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

A ver, a ver, sí, sí, no, sí, sí, ha dicho “Pues sí”.

La primera pregunta que le quería hacer era ¿por qué no hay
calificación del informe de Global PM en ninguna acta?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

¿Por qué no hay calificación del informe de Global PM?

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Por qué no se califica por la mesa de contratación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Porqué a ver, el informe de calificación de Global PM se
hace en el momento de la adjudicación, ¿cómo vamos a hacer
una valoración del informe hasta que tenemos todos los
informes que vamos solicitando?

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No, señora, ustedes reciben un primer informe y se reunen
el día 21 y deciden que van a estar unos cuantos días estudiando
y el 26 lo calificarán. Y el 26 no lo califican. ¿Por qué no hay
ninguna calificación de ese informe?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Porque se solicita ir al Consell Consultiu y luego
complementar con otros informes.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No solicitaron nada del Consell Consultiu, bueno, lo
solicitaron después del 26...
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Es que no sé en qué fecha lo solicitamos.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Sí, tuvieron una primera reunión el día 21, si quiere le puedo
enseñar las actas, que dijeron: posponemos hasta el día 26, para
estudiarlo mientras tanto. El 26, cuando se reunen no lo
califican tampoco.

¿En ningún momento manifestaron ninguna duda acerca de
la validez del informe de Global PM?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No es manifestáramos dudas o no dudas, el problema es que
el informe de Global PM era muy complejo y cuanta más
información pudiéramos tener sobre, complementaria sobre el
informe mucho mejor.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Usted lo leyó el informe?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Lo leí, se me explicó.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Lo leyó o se lo explicaron?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Las dos cosas, señor.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Qué tiempo invirtió para leerlo?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Pues yo creo que para leerlo algo más de media hora. Ahora,
...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿A qué velocidad ...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... tengo los conocimientos que tengo, eh, ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿A qué velocidad lee usted, porque tiene 400 folios?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bueno, seguramente hice una lectura bastante transversal
para ver los criterios de los pliegos si estaban recogidos, por lo
demás, Sr. Diéguez, no tengo tantos conocimientos.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Si era, lo que no me cuadra es una cosa, usted es miembro
de la mesa de contratación, dice que sabe, conoce ese informe,
y en media hora lee 400 folios, y son técnicamente muy
complejos.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, yo he dicho que leí, comprobé si las baremaciones eran
correspondientes con el tema que se puso en los pliegos, con las
condiciones del pliego. Soy incapaz de según qué aspectos
valorarlos, Sr. Diéguez.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Les vió alguna pega o no les vió ninguna pega?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bueno, vi que se habían valorado los criterios que se ponían
en el pliego.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Y estaban adecuadamente valorados?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Eso ya no lo sé, por eso yo ya, por yo sola, ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Y cuando se lo informaron, cuando se lo explicaron, en una
reunión en la que faltaron miembros de la mesa de contratación,
cuando se lo informaron, ¿resolvió sus dudas?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí, resolví mis dudas, vi que se habían cumplido los
criterios, se había hecho con cuestión a los criterios que estaban
en el pliego.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Le quedó alguna duda, le quedó alguna duda después?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Hombre, dudas quedan muchas, porque ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Qué duda le quedó, por ejemplo?
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... porque en ese, en ese, ... hombre, hay un aspecto de las
valoraciones que son cálculos que son bastante complejos, y
luego siempre saben que en todas las valoraciones siempre hay
una parte más subjetiva que objetiva, que también es difícil
saber si está al cien por cien.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Los cálculos venían avalados por dos técnicos del ib-salut.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, bueno, los cálculos venían avalados. Usted me ha
preguntado mi opinión, no se hizo de los técnicos. Yo he dicho:
¿le ha quedado alguna duda? Y yo le digo que yo, de este
informe, por supuesto que siempre me han quedado dudas,
porque no tengo tanto conocimiento técnico para saberlo.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Y del informe del Colegio de Ingenieros le quedó alguna
duda?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Hombre, ya tenía otra opinión más, desde luego.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Le quedó alguna duda del informe del Colegio de
Ingenieros?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Pues mire, seguramente todos los informes los revisaría
usted cuatro o cinco veces (...) ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Yo no le digo lo que haría yo, le pregunto si le quedó alguna
duda del informe del Colegio de Ingenieros. ¿Le quedó alguna
duda?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Hombre, me quedé más tranquila, el Colegio de Ingenieros
es un colegio colegiado, en el cual se toma en junta toda una
serie de decisión de valoración del informe, con lo cual a mí me
da más seguridad.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Veo que le da más seguridad un colegio colegiado que un
informe de Global PM acepta ...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí, claro, ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Espere que le haga la pregunta, por favor. ¿Le da a usted
más seguridad un informe de un colegio profesional que un
informe de una empresa externa, contratada por el ib-salut y
avalada por dos técnicos del ib-salut?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Hombre, me da más seguridad, claro.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Le da más seguridad el colegio profesional?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, no, no, me da más seguridad el informe de todos.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿El del colegio profesional le da más?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, no, me da..., el conjunto me da más seguridad. Además,
el colegio tampoco ratificaron que el informe de Global PM
estaba bien hecho, o sea, iban sobre este informe y a partir de
aquí se revisó. Me dio más seguridad, sí, pero no que..., no estoy
diciendo que el informe de Global PM no fuera válido.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Cuál de los dos era mejor, a su criterio?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

¿Cuál de los dos? El conjunto.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No, el conjunto no puede ser. Vamos a ver.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Hombre, claro, perdone, es que las decisiones se toman
después del conjunto, no se van a tomar ...

(Remor de veus)

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Yo no se lo digo ...

EL SR. PRESIDENT:

Silenci, per favor.
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EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No se puede servir a Dios y al diablo, o sea, uno decía OHL
y otro decía Dragados. Entonces, el conjunto ...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Y corregía aspectos de otros, eh, ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Déjeme que le haga la pregunta, por favor.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

no sólo estos dos, eh.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Déjeme que le haga la pregunta.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bueno.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

El conjunto era antitético, es decir, uno decía que en un sitio
y otro decía hacia otro, o por lo menos eso decía el ingeniero
que fue a explicárselo allí, que invocaron y apareció para que lo
explicara. Uno decía una cosa y el otro decía otra.

O sea, ¿a usted por qué le parece mejor ésta, la del colegio
del ingenieros, -nole digo porque el Sr. Garau era también
afiliado al Partido Popular y era una persona muy importante,
etcétera, y era un colegio colegiado, como nos ha dicho usted-
sino, ¿por qué motivo técnico a usted le parece mejor la
descripción que hace el Colegio de Ingenieros que la que hace
Global PM y los técnicos del ib-salut?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, no, yo no he dicho que ma pareciera mejor, pero usted
sabe que en un concurso, ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Pero votó a favor.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... en un concurso, globalmente, luego está también la parte
económica; es decir, no sólo se valora, no es una subasta, no
sólo se valora un aspecto, ni técnico ni económico, es un
conjunto de todo.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Pues, por eso, por eso le estoy preguntando a usted qué
cosas le parecían mejor del informe del Colegio de Ingenieros
que del informe de Global salud.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

¿Qué me parece mejor?

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Sí, qué cosas le pareció mejor, qué aspectos.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Pues que, primero de todo, hacen una revisión de los
criterios, con más conocimientos que yo, desde luego, porque
por algo se eleva a los colegios que pueden tener más
conocimientos que yo, y a partir de aquí se complementa, pero
no, ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Y Global PM también tenía más conocimientos que usted.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

..., pero disculpe, pero no contradice el informe de Global
PM ni mucho menos, no contradice el informe de Global PM.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No, pero, Global PM también tenía más conocimientos que
usted, y yo le quiero preguntas, y si dice, no lo quiero decir
porque no lo sé, nos lo diga, o si quiere decir otra cosa, pero lo
que no me puede decir es por qué decide que es mejor dárselo
a Dragados, según el informe del Sr. Garau, que dárselo a la otra
empresa, a OHL, según el informe avalado por dos técnicos
funcionarios de su conselleria.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdone, yo, ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Explíqueme por qué, por favor.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdone, yo no encuentro ni mejor ni peor, es decir, a mí el
tema de una mesa de contratación no es lo que a mí me parezca
mejor o peor.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Usted tiene un voto en la mesa de contratación.
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Yo tengo un voto en la mesa de contratación, como tienen
los demás miembros.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Sí, pero el Sr. Vázquez se abstuvo porque era incapaz de
aclararse en ese asunto, y usted no, usted dijo que era mejor
uno, y quiero preguntarle que me diga con qué criterio dice que
es mejor la valoración que hace el Colegio de Ingenieros.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, yo no he dicho que sea mejor, yo he dicho que el
informe de Global PM...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Más aceptable.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... se envió, se envió, primero fue al órgano, luego fue al
Colegio de Ingenieros y ahí se repasan los valores, no se
corrigen, se repasan los valores. Y a mí me da más seguridad.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Por qué le da más seguridad?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Porque no dice que el informe de Global PM no esté
correcto, eh.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Se lo voy a preguntar, se lo voy a preguntar hasta que no...,
se lo voy a seguir preguntando hasta que no me dejen
preguntarle más y usted va a seguir callándose porque no tiene
explicación, si la tuviera nos la diría.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

¿Qué explicación, disculpe?

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Por qué entiende que es mejor, por qué entiende que los
criterios que aplica o los baremos que aplica como los aplica el
Colegio de Ingenieros son mejores que los aplica Global PM?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Pero yo no he dicho que sean ni mejores ni peores..., 

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Más aceptables.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... ni mejores ni peores..., 

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿Por qué vota a favor de ellos?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Porque me da..., no, yo no voto a favor de ellos, yo voto a
favor de una propuesta en la cual se engloban toda una serie de
informes, yo no voto a favor de la propuesta del Colegio de
Ingenieros, yo voto una propuesta global, global, no, no, no de
un informe sobre esto, eh.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Según la propuesta de Global PM, según la valoración que
hace Global PM, ¿a quién se tiene que hacer la adjudicación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

¿El primer informe que se hace? A OHL.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Y según la valoración del Colegio de Ingenieros, ¿a quién se
tiene que hacer la adjudicación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bueno, ellos no proponen la adjudicación, ellos revisan los
criterios.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Bueno, una vez los revisados los criterios hecho en el
informe del Colegio de Ingenieros ¿a quién se tiene que hacer
la adjudicación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bueno, la suma de los colegios, de uno y otro, ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No, no suman, no suman, no se suman.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdone, en un informe global se suma todo, se suma todo.
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EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No se suman, hay dos informes que..., hay dos informes
distintos.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... se suma todo, el económico, se suma todo.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿A quién daban mejor puntuación el Colegio de Ingenieros?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

¿De cual?

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

El Colegio de Ingenieros ¿a quién da la mejor puntuación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bueno, sube la puntuación de dos empresas, de Dragados y
otra segunda empresa.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿A quién da mejor puntuación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí, sí, sube, sube de dos empresas, sube...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿A quién da mejor puntuación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

De dos empresas sube la puntuación.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿A quién da mejor puntuación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bueno, y disculpe, y si tiene que ser así, el agravio hubiese
sido dárselo (...) ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿A quién da mejor puntuación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Que lo acabo de decir, a Dragados y a otra empresa.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿A quién, a cuál de las dos empresas da mejor puntuación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Se lo acabo de decir, se lo acabo de decir.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿A Dragados o a OHL?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Se lo acabo de decir.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿A cuál?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

De los dos que han quedado, OHL o Dragados, en la
revisión subía puntos Dragados y otra empresa ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

A Dragados.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... y no sé cuál queda la primera en este momento.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¿No sabe a quién se adjudicó la obra?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Hombre claro, pero no es sólo el informe ...

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Pues, entonces...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... del colegio de tal, había el informe también económico y
había todos los otros..., había todos los informes, Sr. Diéguez.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

En la mesa se pidió que llegara...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Esto es peor que la Fiscalía, esto es un ...
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EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Le ruego que no haga desconsideraciones hacia los
diputados de esta cámara.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Ninguna desconsideración, Sr. Diéguez, en mi vida...

(Remor de veus)

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Tzzzz! ¡A callar!

EL SR. PRESIDENT:

Per favor, per favor, una mica de respecte, per favor.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Mi máximo respeto a toda la cámara.

EL SR. PRESIDENT:

Sra. Estarellas. Continuï, Sr. Diéguez, continuï.

(Se sent una veu de fons que diu: “Es una vergüenza”)

EL SR. PRESIDENT:

Centri la qüestió, però continuï.

(Remor de veus)

EL SR. PRESIDENT:

Sr,. Veramendi, per favor. Sr. Veramendi, per favor.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

¡Eh, me acaban de llamar mentiroso y maleducado! O pide
disculpas o cerramos aquí nosotros.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

Usted me dice que me calle, es que es una falta de
educación.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Estoy en el uso de la palabra.

EL SR. PRESIDENT:

Continuï, Sr. Diéguez, per favor.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

No, no, no, no continuaré ...

EL SR. PRESIDENT:

Sr. Diéguez, continuï, per favor.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

... no continuaré mientras no se me pidan disculpas.

EL SR. PRESIDENT:

Sr. Diéguez, continuï, per favor, té l’ús de la paraula.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Sr. Presidente, su misión es que se conserve el decoro en
esta cámara y se me ha insultado desde el otro lado. Si no se me
pide disculpas nosotros no decimos nada más.

(Remor de veus)

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Se me pidan disculpas, Sr. Presidente.

EL SR. PRESIDENT:

Sr. Veramendi, té res a dir?

Sr. Diéguez, continuï o donarem el torn de paraula al
següent grup parlamentari.

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

Haga lo que quiera y si no se mantiene aquí un respeto yo no
continuo en esas condiciones.

EL SR. PRESIDENT:

Li deman per darrera vegada. Vos continuar, sí o no?

EL SR. DIÉGUEZ I SEGUÍ:

En esas condiciones no continuo.

EL SR. PRESIDENT:

Moltes gràcies, Sr. Diéguez, té la paraula el Grup
Parlamentari MÉS, per la resta de temps que queda, que són nou
minuts.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Gràcies, Sr. President. A quin lloc es va celebrar aquesta
reunión amb el presumpte responsable de Global PM o
representant de Global PM i membres de la Mesa?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdó?
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LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

A quin lloc?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Al Servei de Salut.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

A l’ib-salut, no?

(Remor de veus)

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

D’acord.

(Se sent el Sr. Diéguez i Seguí de fons que diu: “Me está
llamando caradura, Sr. Presidente”)

(Se sent el Sr. Camps i Casasnovas de fons que diu: “No,
no, poca vergüenza, poca vergüenza”)

(Se sent una veu de fons que diu: Antoni, Antoni, Antoni,
per favor, per favor!)

EL SR. PRESIDENT:

La Sra. Fina Santiago té la paraula, pot continuar.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Gràcies, president. El 26 de juliol, en què es pren la decisió
de trametre-ho al Consell Consultiu, com es produeix aquest
debat?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Del Consell Consultiu?

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Sí.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Doncs, efectivament, arriba la carta de l’òrgan de
contractació i en aquest moment la mesa, per reforçar també tot
el procediment, perquè la mesa no comença dia 26, havia
començat abans, també ja havíem tengut període d’alAlegacions,
ja hi havia hagut unes meses prèvies, es decideix de qualque
manera, per reforçar, cosa que em sembla bé, ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Però qui tenia dubtes?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:
... (...) transparència i objectivitat de la mesa...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, però qui tenia dubtes de la mesa?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Doncs hi havia, home, ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Qui va manifestar dubtes?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No es que tenguéssim dubtes de la mesa, el problema, Sra.
Santiago, es que érem davant un expedient de contractació ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Sí, ja, ja, ja.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... molt gros, i molt gros, i amb molta documentació, ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, però entengui que ...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

... des de l’obertura de sobres administratives...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

... que per dur-ho al Consell Consultiu s’ha de tenir qualque
dubte. Qui tenia dubtes?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Doncs, miri, la veritat és que de manera unànime es va
deixar, es va, es va, ...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, unànime no, unànime no.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí, enviar al Consell Consultiu de manera unànime.
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LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, no, hi va haver expressions de dubte, precisament
per tècnics, no pels polítics, dient que no tenia cap sentit dur-ho
al Consell Consultiu, i això ho han expressat ells mateixos
aquí...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé, un moment...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

..., que no tenia cap sentit dur-ho al Consell Consultiu
perquè no s’havia comès cap irregularitat ni hi havia dubtes
sobre la irregularitat.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Idò..., disculpi, però es va prendre per decisió de tota la
mesa, és a dir, la deliberació...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Però vostè se’n recorda, d’aquest debat?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

...la deliberació..., segurament hi va haver debat, hi va haver
molt de debat, en aquestes meses, però per unanimitat...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

I els tècnics consideraven, un d’ells, almanco, que no tenia
cap sentit dur-ho al Consell Consultiu perquè efectivament no
s’havia provocat cap irregularitat, la mesa no tenia cap dubte
que s’havien fet correctament les coses que s’havien fet, i no en
tenia.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé, jo crec que reforça.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

El 5 d’octubre es baixa una acta redactada. Vostè considera
que això és normal?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Jo no vaig veure cap acta redactada.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Idò qui la va redactar així ho ha dit, i dos membres de la
mesa també ho han confirmat.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé... Que duguessin un acta redactada i que es firmàs allà
l’acta?

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Sí.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No en som conscient, no en som conscient.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Idò segons vostè no se n’adonava...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Que es pogués fer com una proposta d’acta perquè record...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, l’acta.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

...que havíem estat molts de mesos a arribar al tema de
l’informe de Consell Consultiu, i que es tengués una proposta,
si hi estàvem d’acord, per agilitar el procés de continuïtat de
l’adjudicació, que ja anàvem endarrerits...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, l’acta, l’acta redactada, precisament l’acta en què es
justifica fil per randa per què s’ha de dur als colAlegis
professionals.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però... Sí, però...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Aquesta acta va baixar redactada, explicat per membres de
la mesa i explicat per...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però aquesta acta recull...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...la secretària del Sr. Sanz...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, idò...
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LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...i és curiós que vostè, essent la secretària de la conselleria, no
sapigués res d’això, estigués tan al marge del que estava passant
a la conselleria.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Miri, disculpi, estava de vocal, jo no estava de presidenta...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, vostè estava com a (...).

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Jo estava de vocal, eh?

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, ja ho sé que era vocal...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...però vostè hi era perquè era secretària.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perquè dúiem el tema del Pla d’infraestructures, però estava
de vocal, en aquesta mesa.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Correcte, vull dir que estaven passant coses a la seva
conselleria, que vostè era responsable política...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però disculpi...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...tècnica, i (...).

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

...aquesta acta recollia pràcticament les recomanacions que es
feien des del Consell Consultiu, eh?, no era una acta...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, no...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Home...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

El Consell Consultiu diu recomana que si es vol fer...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Recomana...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...ni obliga, ni...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És que no hi veig tampoc el problema, a demanar més
informes; és que no hi veig cap problema ni un.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, exacte. I aquí vull anar. Global PM diu que la més
valorada és OHL, els funcionaris avalen això; el Consell
Consultiu avala que pugui ser...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

El procediment.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...el procediment, i valora la valoració de Global PM i la
considera correcta. El ColAlegi d’Enginyers: “Dentro de todo
ello, a juicio de la junta, la mejor oferta técnica es la
encabezada por OHL”, i amb un sol informe econòmic, vull dir
quatre a un, la mesa decideix Dragados.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

L’informe econòmic degué revisar una sèrie de
puntuacions...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdoni, és que jo els colAlegis professionals estan
precisament com a assessors.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, però com que vostè diu que el que necessitava perquè
tots mancaven d’experiència en una mesa de contractació
complexa, amb una situació tècnica tan complexa, etc., etc.,
demanen informes. Els informes els dirigeixen de forma molt
clara cap a una empresa que tècnicament és la millor, perquè
valorar allò econòmic era més fàcil, i vostès, que tenien dubtes
en relació amb l’informe tècnic, tots els que donen la valoració
de l’informe tècnic diuen que OHL és millor, i de fet a la mesa
que vostès firmen la qüestió tècnica és molt millor la d’OHL
que la de Dragados, després de tots aquests informes que vostès
demanaven per la seva inseguretat, decideixen que el criteri
econòmic impera, és el bo.
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

La suma, la suma de tots els informes...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...la suma... És que no entenem...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És que a més me’n record que quedava molt igualat. Bé, i si
haguéssim demanat els informes, Sra. Santiago, estaríem aquí
i avui ens dirien per què no havíem demanat els informes, és
que sincerament...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no, però com que...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

...és que aquesta comissió...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, no se’n rigui, d’aquesta comissió, això lo primer...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

...parteix de la base que tots estàvem manipulats.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Sra. Estarellas, el cas..., el cas és que vostès..., el cas, Sra.
Estarellas, és que vostès demanen informes tècnics per
assessorar-se tècnicament i després no fan cas als informes
tècnics que els assenyalen que tècnicament la millor -i no només
per un, sinó pel ColAlegi d’Enginyers, pels mateixos funcionaris,
per Global PM, pel Consell Consultiu- que tècnicament la
millor és aquesta, i vostès a aquests informes, que varen costar
doblers, que varen generar tota una sèrie de dubtes, no els fan
cap cas i opten per l’econòmica.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Perdoni, l’econòmica és una suma, és un concurs, per tant...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Sí, ja ho sé, ja ho sé...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

...és una suma. I també li he de dir que la valoració tècnica de
Dragados tampoc no era un desastre.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Uh!!

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No. No. 

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Vostè va veure les puntuacions? Més de 5 punts de
diferència, eh?, més de 5 punts de diferència...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Miri...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...entre Dragados i OHL, 17 a 22...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé, tampoc... 17 punts sobre el total era...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...a l’equipament, de 19 a 12... Vull dir que sí que era
significatiu.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Donava també garanties suficients, Sra. Santiago, que
Dragados podia fer sospitar.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Sí. Quines funcions té un secretari d’actes?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És redactar les actes, supòs.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Redactar les... Troba que és normal que el que té unes
funcions de redactar actes s’assessori del president, en aquest
cas, el Sr. Sanz Guijarro, que era responsable polític?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Jo el que faci la responsable d’actes... Ella va firmar l’acta,
la responsable d’actes, la secretària, va firmar totes les actes.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Jo li deman..., jo li deman si és normal això, amb la seva
experiència, que el responsable de la redacció de les actes
solAliciti colAlaboració precisament al seu superior jeràrquic, i a
més és responsable polític d’aquella organització, d’aquella
institució.
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bé, la secretària d’actes és la responsable de la redacció
d’actes, i un moment donat...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, això ja ho sé, jo li deman si vostè ho troba normal des
de la seva experiència, si això es fa habitualment.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

...en un moment donat la secretària d’actes pugui dir si es recull
a l’acta el que s’ha parlat...? No ho veig malament.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, per redactar, per redactar l’acta, redactar-la, es demani
la colAlaboració del president de la mesa, que en aquest cas era
el director polític.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Idò si li ha quedat qualque dubte ho pot demanar al president
de la mesa.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, jo li deman la seva valoració!, si és normal, per la seva
experiència és normal sí o no?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És normal, si li queda qualque dubte, que es pugui demanar
al president de l’acta, per completar l’acta, abans d’elevar-la a
la pròxima reunió, si l’acta és completa. 

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

És normal, per a vostè.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Si té dubtes no (...).

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Idò ho digui. És que a més jo no la vull jutjar, vostè digui
“sí, és normal, és molt comú”, jo vull que em contesti sí o no,
no vull que valori. Sí o no?, és normal?, és habitual fer això?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

(...) que si té un dubte es pugui demanar...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No si..., és normal o és habitual?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Normalment les secretàries d’actes redacten les actes, i
després es pot complementar aquesta acta o no complementar
l’acta.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No, jo no li parl d’això, li dic que es posin un devora l’altre
a una mesa, tal com ens ha explicat...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Ah, no, això no.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...a redactar l’acta.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, això no és normal.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Ah!, idò això és el que li demanava; idò això també és una
de les coses...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Que estiguin un devora l’altre...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...que han succeït en aquesta comissió.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Però, vaja, (...) a la redacció d’actes, perquè...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

D’acord. Vostè si ara anàs..., explicàs per què vostè va donar
un vot a Dragados enfront d’OHL, com ho explicaria?, quina
explicació donaria per justificar el seu vot?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Que la suma de totes els informes donava davant Dragados
a OHL, la suma de tot.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Vull dir que després d’un any, pràcticament, de set o vuit
meses, el resultat final va ser que un en 17 i l’altre en tenia 18,
per dir un nombre. 
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

És a dir, després de tot això va ser realment una suma
numèrica.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Una suma numèrica.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

No hi va haver debat tècnic de quina era millor, no hi va
haver res.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

(...) una suma tècnica.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Purament tècnica?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Per suposat, si no m’hagués donat...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Vull dir tècnica no, numèrica, numèrica, perquè tècnica no,
numèrica.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

És que si no hagués estat així...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Després de tot aquest debat realment un punt de diferència
basat en els pressupostos és pel que l’hospital de referència es
dóna a una empresa...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Després de tots els informes que teníem, sí.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...un punt de diferència en temes econòmics. És aquesta..., vostè
això...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

La suma.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

...és la seva argumentació.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

La suma, la suma de tot donava més punts a Dragados, sí,
fos un, fossin dos, fossin tres.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

És això, aquest punt numèric, aquest punt numèric que és el
pressupost; això considera vostè que és la justificació.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No el pressupost, més tot..., la suma...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

És la seva argumentació.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

...la suma de tots els criteris, perquè un concurs vostè ho sap,
Sra. Santiago...

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

Sí, sí, sí.

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

...és la suma de la valoració de tota una part dels plecs, i si la
suma de tot això et dóna que és Dragados, Dragados, i si hagués
donat Sampol, idò Sampol.

LA SRA. SANTIAGO I RODRÍGUEZ:

D’acord, moltes gràcies.

EL SR. PRESIDENT:

Moltes gràcies, Sra. Santiago. Correspon el torn al Grup
Parlamentari Popular. Té la paraula l’Hble. Sr. Carlos
Veramendi per un temps de dinou minuts.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

Gracias, presidente. Me gustaría, Sr. Presidente, que
constase una serie de hechos, como esta mañana el Sr. Alcover,
que ha intentado ofenderme a mí personalmente y ni se ha
disculpado ni hemos hecho este show de levantarnos ni uno, y
el Sr. Diéguez hoy mismo diciendo a varias personas, entre ellas
a mí, “cállate”, de toda manera descortésmente ni se ha
disculpado, así como la falta de respeto a la compareciente y ni
se ha disculpado. Que conste claramente.
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Dicho esto, Sra. Estarellas, ¿diría usted que el proceso del
nuevo hospital de Son Espases se hizo con prisas, como alguno
quiere hacernos aparentar?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, en absoluto.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

¿En ningún momento?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, ni el de inicio de solar, que fuimos por la vía de
modificación de plan, ni desde la adjudicación. No.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

Como miembro de la mesa de contratación...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Disculpe, Sr. Veramendi. Y el trabajo previo que se había
hecho también para llegar a los pliegos del contrato, que
también esto..., más de dos años, ¿eh?

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

No había prisas. Como miembro de la mesa de contratación
¿recibió algún tipo de presión o indicación para favorecer a
alguna de las empresas en el proceso de adjudicación en este
concreto de Son Espases?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Ninguna ni en ningún momento.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

¿Cree usted que supuso una garantía para el proceso contar
con el informe del Consell Consultiu?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Por supuesto, con todos los informes, y más de un órgano
como el Consultiu.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

En la mesa del 6 de octubre -está en las actas- a pesar del
enorme retraso que ya llevaba la adjudicación, ustedes deciden
solicitar a los colegios profesionales que, teniendo en cuenta las
valoraciones hechas en el informe de Global PM, procedan a su
revisión ratificándolas o rectificándolas de forma motivada.
¿Cree que dichos informes aportaron valor a la hora de poder
hacer esta adjudicación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Yo estoy más que segura que aportaron valor, y además
también está la sentencia que ha salido recientemente, el año
pasado, sobre todo el proceso, y a mí me da la seguridad de que
hicimos lo correcto en ese momento.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

En la mesa del 7 de diciembre se procede a la adjudicación
del contrato de Son Espases, resultado de la aplicación del
informe de Global PM, del documento suscrito por la
subdirección de obras y de presupuestos de Ib-salut, o sea,
propio del Ib-salut, a pesar de lo que diga alguno, y
especialmente de los informes de revisión del mismo emitidos
por el Colegio de Economistas y el Colegio de Ingenieros de
Caminos, Canales y Puertos, dicho por sus decanos, por
colegiados de más alta cualificación. Teniendo en cuenta que el
hospital, hemos hablado antes de Can Misses para comparar, se
adjudica con el informe de cuatro personas seleccionadas a dedo
por el Ib-salut, como es sabido, ¿qué mesa cree usted que tuvo
más garantías a la hora de adjudicar?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Hombre, a mí me da más garantías siempre un colegio
profesional avalado como colegio público, desde luego, me da
más garantías, pero no he estado en la de Can Misses.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

Tiene conocimiento, como ha dicho, de la reciente sentencia
de septiembre de 2014 del Juzgado de lo Contencioso-
Administrativo que avala el procedimiento de adjudicación de
Son Espases. ¿Qué nos puede comentar de dicha sentencia?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Bueno, lo que le he comentado antes; yo creo que esta
sentencia lo que hace es avalar el procedimiento y además que
los miembros de la mesa sabemos que era un procedimiento
correcto. Entonces esa sentencia lo que hace es avalar todo el
procedimiento.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

¿Estuvo a su parecer totalmente motivada la propuesta de
adjudicación de este concurso?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

¿(...) motivada...?

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

¿Estuvo a su parecer totalmente motivada la propuesta de
adjudicación de este concurso?
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LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Sí, por supuesto, por supuesto.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

Las adjudicaciones, pues, se valoran con puntuación, sea un
punto, medio punto...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Exacto.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

...tres cuartos de punto...

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Lo que he dicho, era la suma de diferentes informes y de
diferentes...

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

Sean los puntos que sean, como si fuera un concurso (...).

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

Exactamente.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

¿Tiene usted conocimiento de que se hubiera hecho algo no
ajustado a derecho en el procedimiento de adjudicación?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, si no no estaría.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

¿Tuvo usted percepción durante el proceso de adjudicación
de alguna orden política?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, o yo no la tuve.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

De ningún tipo. ¿Quiere hacer alguna aclaración sobre este
tema que se haya mencionado en su comparecencia o añadir
algo más a su comparecencia?

LA SRA. ESTARELLAS I TORRENS:

No, yo creo que puedo decir... Bueno, primero de todo pido
disculpas por los lapsus que pueda tener una después de los años
que llevan en este contrato, pero personalmente todas las
decisiones que se tomaron fueron con criterios de objetividad,
de imparcialidad y de refuerzo realmente de un contrato muy
difícil, muy complicado, con un coste muy elevado, y del que

sabíamos la mesa que podía haber posibles impugnaciones, con
lo cual yo lo que haría es reafirmar el proceso que se hizo.

Luego también quiero decir siempre que a toro pasado y
cuando uno tiene los papeles delante y se quieren desvirtuar los
papeles que no tiene delante, seguramente algún fallo se hace,
en un acta, pero eso suele ser normal dentro del procedimiento,
y las actas no son diarios de sesiones, son actas que recogen
acuerdos.

EL SR. VERAMENDI I MESTRE:

No se preocupe, no diremos que miente, como otros han
hecho con otros comparecientes.

Gracias, Sr. Presidente.

EL SR. PRESIDENT:

Moltes gràcies, Sr. Veramendi. I una vegada esgotat l’ordre
del dia d’avui només ens queda agrair la compareixença i la
presència de la Sra. Antònia Maria Estarellas Torrens.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió.
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